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Aan: College van Burgemeester en Wethouders 

 Postbus 501 

 2990 EA Barendrecht 

 

 

Betreft: Advies parkeren Inge de Bruijn Zwembad 

 

Barendrecht, 19 april 2023 

 

 

Geacht College, 

 

Al geruime tijd worden wij aangesproken door gebruikers van zowel de openbare uren als door hen die 

gebruik maken van de medische gerelateerde uren in het Inge de Bruijn Zwembad. 
 

In zijn algemeenheid zijn deze mensen vooral van hogere leeftijd en door hun gezondheidstoestand slecht 

ter been. Om die reden nemen zij niet alleen deel aan de reguliere zwemmogelijkheden, maar ook aan 

onder meer de Aqua-Fysiotherapie, waarbij een uur lang onder begeleiding van een fysiotherapeut 

spierversterkende oefeningen worden gedaan met als bijkomend hulpmiddel het verwarmde middelste bad. 
 

Wij ontvingen signalen dat de mensen die zelf per auto naar het zwembad kunnen komen, het als een groot 

nadeel ervaren dat uitgerekend de gehandicaptenparkeerplaatsen het verst gelegen zijn van de ingang van 

het zwembad, waardoor voorafgaand aan de therapie eerst een ongewenst lang looptraject moet worden 

afgelegd. 
 

Jongeren en gezonde gebruikers kunnen daarentegen vlak voor het zwembad parkeren en zijn daarmee 

binnen enkele stappen in het zwembad. Het komt ons als adviesraad voor dat: 

• Er ongewild en onbedoeld sprake is van een onnodige verzwaring van het looptraject waarmee gehandi-

capte mensen worden geconfronteerd. 

• Sommigen vooral bij minder goed weer afzien van een wekelijks of tweewekelijks bezoek aan het zwem-

bad. 

• Het voor niet-gehandicapten niet wezenlijk van belang is dat zij een wat langere loopafstand moeten af-

leggen. 

• Er van de kant van het management van het zwembad geen wezenlijk belang wordt gehecht aan een 

verplaatsing van de gehandicapten parkeerplaatsen naar een deel recht voor de in- en uitgang. In een 

gesprek volstond de manager, de heer van den Burg, met de mededeling dat ‘de parkeerplaatsen als 

onderdeel van de openbare weg een verantwoordelijkheid zijn van de gemeente en niet voor zijn bedrijf’.  

• Het gesprek derhalve weinig of geen resultaat had. 

 

De hierna getoonde tekening en foto’s geven duidelijk aan dat een verbetering van de situatie eenvoudig is 

te realiseren door de vier parkeerborden (en ook het al geruime tijd verdwenen vierde bord) twee aan twee 

links en rechts van het voetpad voor de ingang te plaatsen en op de reeds bestaande vakken de X-

markering te plaatsen. Hiermee is o.i. op snelle en vriendelijke wijze een als ernstig ervaren probleem 

verholpen. De bijgevoegde tekening en foto’s verhelderen hopelijk ons verzoek. 
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Wij vertrouwen erop u met ons advies van dienst te zijn, en zien uw reactie hierop graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de (werkgroep)leden Maatschappelijk Adviesraad, 

 

 
Wanda Schouten, vicevoorzitter   Hans Onderwater MBE, secretaris   


